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MĚSTSKÁ ČÁST PRAHA 17 

ZASTUPITELSTVO MĚSTSKÉ ČÁSTI 

ZÁPIS 
z 22. zasedání Zastupitelstva městské části Praha 17 

konaného dne 24. 1. 2018 
 

 

 
 

 

Zasedání ZMČ zahájila starostka MČ Mgr. Jitka Synková, přivítala přítomné a konstatovala,  

že zasedání ZMČ bylo svoláno řádně a včas 

 
 

 

 

Upozornila, že celý průběh zasedání je zvukově zaznamenáván pro účely vyhotovení zápisu. 

 

 

 
 

Začátek zasedání:  16:08 hod. 

Konec zasedání:  19:37 hod. 
 

 

 

 

Místo konání: Společenský sál KC Průhon, Socháňova 1220/27, Praha 17 - Řepy  

 

 

Přítomno: 23 členů ZMČ 

 

Ověřovatelé: M. Marek, M. Bartoš 

Pro: 21, Proti: 0, Zdržel se: 2 

 
 

 

Návrhový výbor: Doc. PaedDr. Farkač Jan, CSc., Ing. Števík David, JUDr. Kaljkovićová 

Kateřina 

Pro: 19, Proti: 0, Zdržel se: 3    
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Návrh programu:  

 
 

22.1 Kontrola zápisu 

22.2 Změna zřizovacích listin příspěvkových organizací ve školství a kultuře 

zřizovaných městskou částí Praha 17 

22.3 Změny rozpočtu k 31. 12. 2017 – DODATEK 

22.4 Návrh rozpočtu městské části Praha 17 na rok 2018 

22.5 Návrh střednědobého výhledu rozpočtu na roky 2019 až 2023 

22.6 Dopis advokáta společnosti Augmentum s.r.o. ve věci žádosti o náhradu ušlého 

zisku 

22.7 Návrh změn v "Podmínkách pro skládání finanční jistiny pro výběrová řízení 

na pronájem nebo koupi nemovitého majetku MČ Praha 17" 

22.8 Návrh Pravidel pachtu zahrádek MČ Praha 17 

 

 
 

•  Pevný bod - Interpelace členů ZMČ (předpokládaný čas od 16:15)  

•  Pevný bod - Náměty a připomínky občanů Řep (předpokládaný čas od 17:00)  

 

 

 

Mgr. Synková – navrhla doplnění programu o 2 body: 

 č. 9 Stanovení výše odměn neuvolněným členům Zastupitelstva Městské části 

Praha 17  

 č. 10 Zásady řešení náhrady mzdy nebo ušlého výdělku v souvislosti s výkonem 

funkce neuvolněného člena Zastupitelstva MČ Prahy 17 

 

 

Návrh programu včetně doplněných bodů 

 

22.1 Kontrola zápisu 

22.2 Změna zřizovacích listin příspěvkových organizací ve školství a kultuře 

zřizovaných městskou částí Praha 17 

22.3 Změny rozpočtu k 31. 12. 2017 – DODATEK 

22.4 Návrh rozpočtu městské části Praha 17 na rok 2018 

22.5 Návrh střednědobého výhledu rozpočtu na roky 2019 až 2023 

22.6 Dopis advokáta společnosti Augmentum s.r.o. ve věci žádosti o náhradu ušlého 

zisku 

22.7 Návrh změn v "Podmínkách pro skládání finanční jistiny pro výběrová řízení 

na pronájem nebo koupi nemovitého majetku MČ Praha 17" 

22.8 Návrh Pravidel pachtu zahrádek MČ Praha 17 

22.9 Stanovení výše odměn neuvolněným členům Zastupitelstva Městské části 

Praha 17 

22.10 Zásady řešení náhrady mzdy nebo ušlého výdělku v souvislosti s výkonem 

funkce neuvolněného člena Zastupitelstva MČ Prahy 17 
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•  Pevný bod - Interpelace členů ZMČ (předpokládaný čas od 16:15)  

•  Pevný bod - Náměty a připomínky občanů Řep (předpokládaný čas od 17:00)  

 

 

 

Hlasování o konečné podobě programu včetně doplněného dobu: 

Pro: 22, Proti: 1, Zdržel se: 0, Nehlasoval: 0 

 

 
Interpelace členů ZMČ 

 

1) Mgr. Černovský  

• Výpis faktur r. 2013 až 2017, přehled dohod  

- stále žádá o přehled faktur a přehled DPP a DPČ  

 

- Mgr. Koutný – podklady, které vyžaduje pan zastupitel, mu byly zaslány 

v anonymizované podobě, pokud mu tyto podklady nevyhovují byl 

vyzván, ať se osobně dostaví do kanceláře ředitele, kde může  

do případných materiálů nahlížet 

 

- Mgr. Černovský – nabídku pana Koutného využije 

 

2) Ing. arch. Štěpař  

• Informace pro zastupitele  

- na prosincovém ZMČ se ukázal problém se smlouvami MČ Praha 17 

- OSOM spolu s právním oddělením už v tuto chvíli připravují vzory 

kupních smluv pro MČ, a dokonce v širším měřítku, kdy se pracuje  

i na revizi nájemních smluv, takže tento problém je aktuálně řešen 

 

 

Náměty a připomínky občanů Řep 

1) Jana Havlová  

• Fungování psychosomatického centra 

- Jako ředitelka mám na starosti jak školku, tak plavání. 

- Myslím si, že to je velmi záslužná a důležitá činnost pro Řepy, pro lidi,  

pro rodiče s dětmi. 

 

- J. Masopust – je tato školka registrovaná podle školského zařízení jako 

školka?, respektive je to registrováno jako školské zařízení nebo ne? 

 

- Jana Havlová – ne, jsme soukromé zařízení 

 

 

2) Tereza Holubová – bytem Nová Ves 

• Bylo umožněno vystoupit na základě hlasování, zda ZMČ nechá tuto paní 

vystoupit s příspěvkem. 
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• (pro: 19 proti: 1 zdržel se: 0) 

• Výpověď školce Augmentum 

- Moje dcera chodí do školky Augmentum už 2 roky, a chtěla bych  

se vyjádřit k přínosu tohoto projektu, myslím si, že Řepy mají štěstí,  

že tady je taková školka a možnost pro rodiče. 

 

 
1. Kontrola zápisu 

 

Mgr. Černovský  

• Požádal, aby bylo v zápise zestručněno jeho vystoupení, a dále v jednom z jeho 

posledních příspěvků z minulého ZMČ byla opravena spojka a na ale. 

 

Mgr. Synková  

• Navrhuje hlasování o zestručnění textu příspěvku z minulého 21. ZMČ a o opravě 

příspěvku ze spojky a na ale. 

 

• návrh na změnu – zestručnění  

 

Hlasování o 1. návrhu: 

Pro: 10, Proti: 10, Zdržel se: 2, Nehlasoval: 1 

 

• návrh na změnu – oprava spojky a na ale  

 

Hlasování o 2. návrhu: 

Pro: 22, Proti: 0, Zdržel se: 1, Nehlasoval: 0 

 

Oprava citace v zápise z minulého ZMČ 21: 

 

Mgr. Černovský 

• ,,Já jsem vám to říkal! Na tom projektu bylo od začátku problematické to,  

že to nebyl ani tak projekt MČ, ale pana Vlčka, který si pak MČ vzala za své a ten 

projekt pak realizovala tím způsobem, že moc nepustila nějakou jinou konkurenci, 

že to všechno bylo tak, že se toho účastnil jenom pan Vlček a nikdo jiný se nehlásil 

do výběrových řízení. Pak jste ještě měli šanci, když jsem vás seznámil, že jsem si 

úplně primitivně prolustroval pana Vlčka na internetu v obchodním rejstříku  

a zjistil, že jeho firma v životě nevydělala, ale naopak prodělala vše, co se dalo!“ 

 

 
2. Změna zřizovacích listin příspěvkových organizací ve školství a kultuře zřizovaných 

městskou částí Praha 17 

Mgr. Synková – předkládá a seznamuje zastupitele s tímto bodem 

 

Diskuse: 

 

Ing. Černý  

• Má k tomu několik dotazů, smlouvu připravoval pan právník?  
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Mgr. Synková  

• Paní Mgr. Zemanová vedoucí odboru školství společně s panem právníkem 

doktorem Salvetem.  

 

Ing. Černý  

• Není si jistý s vypuštěním protokolu, protože ten předpis, ten zákon o rozpočtových 

pravidlech říká, že má být vymezení majetku ve vlastnictví zřizovatele.  

• Představuje si, že tam bude seznam, a ne jenom obecně popsané ustanovení zákona. 

 

Ing. ThDr. PhDr. JUDr. Leo Salvet, Ph.D.  

• Navrhoval, aby tam byl odkaz na účetní evidenci, respektive operativní evidenci 

majetku, v níž je veden. 

• Potom po dohodě s ekonomickým odborem to bylo změněno takhle,  

a předpokládal, že to tak může být.  

 

Ing. Černý  

• Ještě dotaz k článku VI. to je také opsané ustanovení zákona a akorát tady přibyl 

bod 1. c) darem bez předchozího souhlasu zřizovatele 

• Tuto možnost zákon neuvádí, nepřipouští, protože je tam napsáno, že dary přijímá 

příspěvková organizace ve prospěch svého zřizovatele, protože nemá vlastní 

majetek po předchozím souhlasu, tohle mu přijde, že jdeme nad rámec zákona nebo 

proti ustanovení zákona. 

 

Vedoucí odboru školství  

• Jak jsme napsali v dalších bodech, se souhlasem zřizovatele, je podle metodiky 

MHMP a v souladu se zákonem organizace povinná přijímat dary, které jsou větší 

než 40. 000 Kč jako odpisový nebo nemovitý majetek. 

• Dary, které jsou v nižší hodnotě může přijímat i bez souhlasu zřizovatele s tím,  

že automaticky přecházejí do rezervního fondu organizace, který má přesné určení. 

 

Ing. Černý  

• Znamená to, že MHMP určil pravidlo, že může bez předchozího souhlasu přijímat 

do hranice pro dlouhodobý majetek. 

 

Mgr. Synková  

• Tímto jsme ale vyřešili jen ten článek 6 ale nevyřešili jsme tu první poznámku, 

kterou měl pan Ing. Černý, a to je ta operativní evidence majetku. 

 

M. Bartoš  

• Za kontrolní výbor žádám, aby byl doplněn termín splnění. 

 

Mgr. Synková  

• Termín přidáme. 

• Předala slovo vedoucí ekonomického odboru Ing. Kiliánové a požádala, jak by to 

mělo znít, kdyby se zapracovala poznámka pana Ing. Černého. 

 

Ing. Kiliánová  

• Zeptala se, zda navrhoval, aby tam byla jenom operativní evidence? 
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Ing. Černý  

• Součástí zřizovací listiny by mělo být vymezení majetku a seznam tohoto majetku.  

 

Ing. Kiliánová 

• Souhlasí s navrhovanou úpravou. 

• EKN s Mgr. Zemanovou to vše připraví a předá to k připomínkování právnímu 

oddělení, bude doplněno. 

 

Mgr. Synková  

• Bude doplněn termín 31.1.2018 

 

Bc. Dbalý  

• Dotaz k tomu, co říkal Ing. Černý, jak mu bylo vysvětleno, že může přijímat 

organizace pouze do 40 tisíc, že to je na základě nějakého metodického pokynu, 

mělo by to tam být uvedené, protože kolik učitelů zná takový metodický pokyn 

MHMP na ekonomické bázi a pokud MHMP tento pokyn zruší, jak se bude 

postupovat dál? 

 

Ing. Černý  

• Metodický pokyn není sám o sobě platný, metodický pokyn dává předem souhlas 

tak, jak to vyžaduje zákon k přijímání darů do určité hranice. 

 

Usnesení číslo: Us ZMČ 000001/2018 

 

Zastupitelstvo městské části 

 

1) projednalo 

opatření ke změnám zřizovacích listin příspěvkových organizací ve školství a kultuře 

městské části Praha 17, 

2) schvaluje 

úplné znění zřizovacích listin příspěvkových organizací ve školství a kultuře dle 

příloh č. 2 - 9, 

3) ukládá 

starostce Městské části Praha 17 podepsat úplné znění zřizovacích listin 

příspěvkových organizací ve školství a kultuře. 

Zodpovídá  

Mgr. Naděžda Zemanová, Vedoucí odboru školství a kultury  

   zajistit administraci zřizovacích listin a jejich předání ředitelům příspěvkových 

organizací ve školství a kultuře 

Termín: 31.01.2018    

 

Usnesení - (Pro: 20, Proti: 0, Zdržel se: 1, Poznámka: Nehlasoval 0) 
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3. Změny rozpočtu k 31. 12. 2017 - DODATEK 

J. Hájek – předkládá a seznamuje zastupitele s tímto bodem 

 

Usnesení číslo: Us ZMČ 000002/2018 

 

Zastupitelstvo městské části 

 

1) schvaluje 

úpravu limitu prostředků na platy a na ostatní platby za provedené práce u 

příspěvkové organizace Centrum sociálně zdravotních služeb, 

2) bere na vědomí 

rozpočtová opatření č. 107 -115. 

Usnesení - (Pro: 21, Proti: 0, Zdržel se: 0, Poznámka: Nehlasoval 0) 

 

 
4. Návrh rozpočtu městské části Praha 17 na rok 2018 

J. Hájek – předkládá bod a seznamuje zastupitele s jeho obsahem 

 

Diskuse: 

 

Ing. arch. Štěpař  

• Děkuje všem, kteří přispěli k tvorbě návrhu rozpočtu MČ Praha 17, neboť to není 

vůbec jednoduchá záležitost.  

• Zahlédl na sociálních sítích, že zde koluje spoustu lživých tvrzení a mylných 

informací, že se občané nemohou vyjádřit k rozpočtu. Není to pravda, rozpočet je 

projednáván veřejně, občané mají zákonné právo se k rozpočtu vyjadřovat. Rada se 

rozhodla vyjít vstříc občanům, a proto je dnešní jednání ZMČ až do 16:00 hod, aby 

se občané mohli zúčastnit. Není pravda že by byl rozpočet probírán v nepřítomnosti 

veřejnosti.  

• Není pravda, že probíhají tajná či neveřejná zasedání jednání ZMČ a byl porušován 

zákon o hl. m. Praze, jedná se o velmi ostré nařčení, chtěl by ho vyvrátit. Prosím, 

nepleťme si pracovní jednání zastupitelů a jednání zastupitelstva. Informace 

kolující ve veřejném prostoru a sociálních sítích jsou lživé. 

 

MUDr. Katra  

• Bylo to čistě pracovní setkání ZMČ. 

• Příjmová část naší MČ – je to věc do diskuse, která je v budoucnosti nevyhnutelná. 

Peníze, které máme na účtu nevydrží věčně, ale to je problém našeho budoucího 

nového vedení. 

• Oceňuje, že je RMČ a starostka pozvala na pracovní setkání. 

• Pochválil rozpočet, ekonomické oddělení a pana Hájka. 
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J. Hájek  

• Rozpočet je doklad, pro někoho je to důležitý návod či kuchařka, pro mě však 

důležitější stav hospodaření. Za loňský rok jsme 31.989.000 Kč v plusu. Děkuje 

Ing. Kiliánové za perfektně provedenou práci. 

 

Doc. PaedDr. Farkač CSc. 

• Chce doplnit Ing. arch. Štěpaře, je to k tomu diskusnímu setkání nad rozpočtem, 

následně přečetl hanlivý a mystifikující příspěvek ze sociální sítě ohledně rozpočtu, 

nabádá dotyčného autora k zamyšlení se nad tím a nad sebou. 

 

Ing. Černý  

• Zákon o obcích určuje pro ZMČ jedinou pravomoc v souvislosti s rozpočtem  

– schválit celkové příjmy a výdaje, rozpracování rozpočtu do kapitol nepodléhá 

schválení ZMČ, co děláme je nad rámec povinností, chválí vedení radnice za tuto 

praxi. 

 

Mgr. Synková  

• Poděkovala všem odborům MČ, kteří se podíleli na rozpočtu. 

 

 

Usnesení číslo: Us ZMČ 000003/2018 

 

Zastupitelstvo městské části 

 

1) ruší 

Rozpočtové provizorium městské části Praha 17 na rok 2018 schválené usnesením 

Zastupitelstva městské části Praha 17 č. 000044/2017 ze dne 13. 12. 2017. 

2) schvaluje 

a) návrh finančních zdrojů rozpočtu městské části Praha 17 na rok 2018 dle tabulky  

č. 1 Bilance rozpočtu na rok 2018 

b) návrh rozpočtu městské části Praha 17 na rok 2018 v hlavní činnosti dle tabulky  

č. 1 Bilance rozpočtu na rok 2018 a dle tabulky č. 2 Výdaje rozpočtu na rok 2018  

v této výši: 

příjmy celkem                137 528,8 tis. Kč 

výdaje celkem                481 294,9 tis. Kč 

plánovaný schodek        343 766,1 tis. Kč, který je krytý třídou 8 - financování,  

to je zapojením finančních prostředků vytvořených v minulých letech 

c) návrh počtu zaměstnanců, prostředků na platy a na ostatní platby za provedenou 

práci na rok 2018 dle tabulky č. 3 Návrh počtu zaměstnanců, prostředků na platy  

a na ostatní platby za provedenou práci na rok 2018 
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d) návrh počtu zaměstnanců, prostředků na platy a na ostatní platby za provedenou 

práci na rok 2018 v příspěvkových organizacích dle tabulky č. 3 Návrh počtu 

zaměstnanců, prostředků na platy a na ostatní platby za provedenou práci na rok 2018 

e) návrh plánu hospodářské činnosti městské části Praha 17 na rok 2018 dle tabulky  

č. 4 Plán hospodářské činnosti na rok 2018 v této výši: 

výnosy a tržby celkem                                     57 617 tis. Kč 

náklady celkem                                                31 507 tis. Kč 

hospodářský výsledek před zdaněním (zisk)   26 110 tis. Kč 

f) návrh závazných ukazatelů rozpočtu městské části Praha17 na rok 2018 dle tabulky 

č. 5 Závazné ukazatele rozpočtu na rok 2018 

3) zplnomocňuje 

Radu městské části Praha 17 na základě § 94 odst. 2 písm. h) zákona č. 131/2000 Sb., 

o hlavním městě Praze, ve znění pozdějších předpisů: 

a) provádět rozpočtová opatření do výše 1 500 tis. Kč pro jednotlivé případy,  

která se budou týkat: 

1. změn rozpočtu příjmů a výdajů a zapojení fondů městské části 

2. přesunů mezi jednotlivými položkami rozpočtu v rámci schváleného rozpočtu 

kapitoly a čerpání z rozpočtové rezervy rozpočtu městské části 

 

b) provádět rozpočtová opatření bez omezení výše, která se budou týkat: 

1. změn rozpočtu v souvislosti s přijetím účelových dotací z rozpočtu hl. m. Prahy,  

ze státního rozpočtu a darů 
 

O provedených rozpočtových opatření bude Rada městské části Praha 17 informovat 

Zastupitelstvo městské části Praha 17 vždy na jeho nejbližším zasedání 

 

4) ukládá 

Radě městské části Praha 17: 

1. provádět průběžnou kontrolu plnění rozpočtových příjmů a čerpání rozpočtových 

výdajů v hlavní činnosti 

2. provádět průběžnou kontrolu plnění výnosů a čerpání nákladů v hospodářské 

činnosti 

3. pravidelně seznamovat členy Zastupitelstva městské části Praha 17 o plnění bodu 1 

a 2 tohoto usnesení prostřednictvím "Zprávy" o plnění rozpočtu a plánu hospodářské 

činnosti městské části Praha 17 a to po ukončení každého čtvrtletí 2018 

Usnesení - (Pro: 20, Proti: 0, Zdržel se: 1, Poznámka: Nehlasoval 0) 
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5. Návrh střednědobého výhledu rozpočtu na roky 2019 až 2023 

J. Hájek – předkládá bod a seznamuje zastupitele s jeho obsahem 

 

Diskuse: 

 

Mgr. Černovský  

• Zaráží ho na dlouhodobém výhledu rozdíl mezi příjmy a výdaji, vznáší dotaz, co 

bude, až se vypotřebují finanční prostředky. 

• Chce od překladatele materiálu nastínit dlouhodobější vizi, nikoliv jen 4-5ti letou.  

• Nezdá se mu to pravděpodobné, že s tím MČ vystačí. 

 

J. Hájek  

• Tento plán je stále živý materiál, splňujeme zákonnou podmínku, kterou máme dát. 

• Přiklání se k tomu, že to je tzv. luštění z křišťálové koule, nevíme, co bude. 

 

Mgr. Synková  

• Dlouhodobý výhled asi nevypadá na první pohled dobře, ale my se na jednáních 

s MHMP snažíme už několik let např. o navýšení daně z nemovitosti (min. 2-3x)  

– to jsou peníze, které nám pomůžou zvýšit příjmovou stránku rozpočtu MČ, neboť 

částky za pronájmy a nájmy jsou nízké. 

• Příspěvek na občana je 3.000,-, potřeba by ovšem byla tak alespoň 6.000,- 

abychom mohli pokrývat finanční výpadky. Je to na jednání s MHMP. 

 

Ing. Števík  

• Ztotožňuje se slovy paní starostky a pana Hájka – na finančním výboru tomu občas 

říkáme tzv. věštění z křišťálové koule, opravdu to tak je, jak to tu již bylo řečeno. 

 

Mgr. Černovský  

• Tvrdí, že se k rozpočtu nevyjadřoval z důvodu toho, že si to všichni vše řekli před 

týdnem, ze zdravotních důvodů odchází domů. 

 

 

M. Marek  

• Ptá se Mgr. Černovského, zda když byl na radnici jako uvolněný člen, zda se 

jednání o rozpočtu nekonala? 

 

J. Hájek  

• Opakuje slova Mgr. Černovského z minulé ZMČ – kdyby bylo po jeho, nejraději 

by utratil všechny peníze z prodeje panelových domů a nejradši by prodal všechny 

byty. Má ale opačné smýšlení a snaží se ty peníze šetřit. 

 

 

Usnesení číslo: Us ZMČ 000004/2018 

 

Zastupitelstvo městské části 

 

1) schvaluje 

Návrh střednědobého výhledu rozpočtu na roky 2019 až 2023. 
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Usnesení - (Pro: 19, Proti: 0, Zdržel se: 1, Poznámka: Nehlasoval 0) 

 

 

6. Dopis advokáta společnosti Augmentum s.r.o. ve věci žádosti o náhradu ušlého 

zisku 

Po odsouhlasení ZMČ byl tento bod předřazen k projednání následně po bodu č. 1 

Kontrola zápisu a po bodu Interpelace členů ZMČ 

 

J. Hájek – předkládá a seznamuje zastupitele s tímto bodem 

 

Diskuse: 

 

Proběhla rozsáhlá diskuse, ve které vystoupili zástupci společnosti Augmentum, s.r.o.  

JUDr. Lištvan a MUDr. Vlčková – Zenáhlíková. Následně se do diskuse přidali zástupitelé 

MČ Prahy 17: M. Bartoš, J. Bíro, JUDr. Kaljkovičová, J. Hájek, J. Masopust,  

Mgr. Synková MUDr. Katra, Mgr. Černovský, Bc. Dbalý, Ing. Števík,  

Doc. PaedDr. Farkač Jan, CSc., Ing. Šimonová 

 

 

Mgr. Synková – předala slovo zástupcům společnosti Augmentum, s.r.o. 

 

JUDr. Lištvan 

• Konstatoval, že přes opakované žádosti nedostali jiný prostor, kde tuto záležitost 

projednat než na ZMČ. 

• Škoda je vyčíslená znaleckým posudkem. Znalecký posudek je v pořádku,  

je to dostatečný podklad pro vyčíslení škody. 

 

MUDr. Vlčková – Zenáhlíková 

• Jsem psychiatrem a odborným garantem zdravotnické části Psychosomatického 

centra. 

• Předpokládala bych, že jednání, dotazy, námitky budou probíhat jinou cestou,  

než tou, že nám byla zaslána výpověď z nájmu. 

• Ohrazuji se proti tomu, že jsme bývalými nájemci. 

• Myslím si, že ten projekt má ještě stále velkou šanci, že to je projekt, který je určen 

pro občany primárně Prahy 17, a domnívám se, že to bude dobře fungovat. V naší 

práci nás zásadně brzdí komunikační nepohoda, kterou máme mezi sebou. 

• Zásadní potíže v našich vztazích, které se domnívám, že byly nadstandardní, 

nastaly v době, kdy jsme poukázali na to, že nefunguje klimatizační jednotka  

u bazénu. 

• Sami jsme si zjednali soudního znalce v oblasti vzduchotechniky, a až následně  

se začalo něco konat. 

• Bylo uznáno, že došlo k nějaké chybě, protože nám byla přiznána sleva 

z nájemného do srpna, ale s tím my nesouhlasíme. 

• Samozřejmě ke všemu máme písemné podklady. 

• Tímto vše začalo, s námi se o tom mluvilo tak, že máme převzít odpovědnost  

za Evropskou dotaci, která byla uplatněna na stavbu budovy tím, že bychom měli 

údajně provozovat Dětskou skupinu a vykazovat k tomu činnost. 



12 

 

• Nejsem si jistá, jestli všem zastupitelům jsou všechny informace dobře známé. 

Tento projekt jsme započali v předchozí budově také tady v Řepích. 

• Do nájemní smlouvy, kterou vytvořila Městská část Prahy 17 a ne naše společnost, 

byla vmezeřena věta, kterou my jsme považovali za určitou možnost do budoucna. 

• Dětská skupina jako taková forma péče by se provozovat dala. Důvod k tomu, proč 

nám má být ukončen nájem je to, že tuto Dětskou skupinu tam neprovozujeme,  

ale my jsme nikdy v žádném programu, ani když jsme se ucházeli o to, abychom 

mohli být nájemcem, tak jsme nikdy nic takového nepředstavovali.  

• Máme velkou zodpovědnost za naše klienty, což jsou rodiče dětí v předškolním 

zařízení, které máme více jak 7 let.  

• Doposud se nikdo negativně nevyjadřoval o naší práci, naopak máme se všemi 

velmi dobré vztahy, dobré reference a tady jsme prezentováni jako neplatiči, 

že jsme neplatili nájem, s tím teda zásadně nesouhlasím, ohrazuji se, je to lež, není 

to pravda. 

 

M. Bartoš  

• V ruce mám nájemní smlouvu o nájmu pozemků a stavby za účelem podnikání 

č.8060/2017, v té smlouvě je mimo jiné článek č. IV odst. 3) ,,Nájemnce se 

zavazuje užívat předmět nájmu jako zařízení poskytující službu péče o děti dle 

zákona č. 247/2014 Sb., o poskytování služby péče o dítě v dětské skupině a o 

změně souvisejících zákonů.“ a ,,Čl. VIII odst. 2) Za porušení smlouvy podstatným 

způsobem ze strany nájemnce se považuje: a) Pokud je nájemce v prodlení 

s úhradou nájemného déle jak 2 měsíce (to platí i v případě, že si pronajímatel 

případně strhne takovou úhradu z depozita).“ Smlouva je od vás podepsaná, určitě 

jste jí četli. 

• Vedle toho tady mám i výpis plateb, které od vás přišli. 

• Tato smlouva byla podepsána k 1.3.2017. 

• Vy jste první nájem poslali 29.5.2017 tedy o 3 měsíce po termínu. 

• V tom případě už 1.3.2017 mělo ZMČ dát odstoupení od smlouvy, protože  

jste zásadním způsobem porušili nájemní smlouvu. 

• Už jen tento bod stačí k tomu, aby MČ odstoupila od smlouvy a myslím si,  

že ani vy pane doktore nemůžete říct, že to není pravda. 

 

JUDr. Lištvan  

• Co se týče plateb či platební morálky tak informace je malinko zavádějící, protože 

bylo docela dlouho jednáno o slevě z nájmu, z důvodu nezpůsobilosti předmětu 

nájmu a mám za to, že je dohledatelné, jak tato sleva z nájmu i platby jednotlivých 

splátek nájemného bude řešena. 

• Takže si dovolím nesouhlasit s vaším tvrzením, že byla porušena smlouva, 

každopádně je to váš názor, který respektuju a paní doktorka to malinko předběhla. 

• Co se týče projektu Psychosomatického centra, tak to má jakési 3 hlavní úrovně. 

Jedna z nich je sporná sleva z nájmu, druhá z nich je diskutovaná náhrada škody  

a třetí z nich je ukončení nájemného vztahu. 

• Tudíž bohužel asi nejsme schopni se relevantně vyjádřit dostatečně ke všem těmto 

bodům, nicméně bylo to i naší snahou kontaktovat někoho z MČ, abychom  

to nemuseli takto veřejně řešit. 
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MUDr. Vlčková – Zenáhlíková 

• Nám je vyčítáno, že v nějakém směru nedodržujeme smlouvu, ale já se domnívám, 

že prvotní, kdo tu smlouvu nedodržoval byl pronajímatel, protože my jsme nemohli 

využívat předmět nájmu řádně podle nájemní smlouvy. A proto jsme jednali už od 

počátku o tom, že chceme buď slevu nebo minimálně neplatit za to,  

co nemůžeme využívat. Můžeme doložit, že už 7.3.2017, kdy jsme byli týden  

v budově jsme poukazovali na to, že nelze využívat budovu k tomu, k čemu se 

zavazuje MČ Praha 17, takže to je tvrzení proti tvrzení. Já se domnívám,  

že ta smlouva nebyla primárně dodržena od MČ a o tom byla ta diskuse. 

 

M. Bartoš  

• Rád bych se vrátil k jedné věci. Vzpomínám si, je to rok, kdy při jednání ZMČ  

na MČ pan Vlček prosil, abychom jim snížili nájemné ze 160 tisíc na 80 tisíc 

měsíčně, že ty peníze potřebují na rozjezd a tak podobně. 

• Mě fascinuje, že vy jste schopní doložit ušlý zisk, který vychází cca na 500 tisíc 

měsíčně jenom z bazénu. To jste nevěděli, když jste prosili o slevu? To není rovné 

jednání z vaší strany. 

• Následně, na to si pamatuju docela dobře, jak tam byl požadavek, že nemůžete 

obsadit plánované ordinace, protože nemáte smlouvu. 

• Kolik máte dneska obsazených ordinací?  

 

MUDr. Vlčková – Zenáhlíková 

• Já bych k tomu dodala jen to, že jsme měli předběžnou kalkulaci toho, kolik jsme 

schopní vydělat a kolik investujeme. 

• My jsme v té budově v nájmu, a ačkoliv je někde prezentováno, že byla nějakým 

způsobem vybavena, tak to byla ,,holobudova“, kde součástí byly původně pouze  

ty věci, které byly povinné ke stavbě. Co se týká toho prostředního patra,  

tak tam máme v zápůjčce nábytek pro dvě třídy předškolního zařízení. 

• Jinak jsme měli náklady na další vybavení budovy několik milionů, aby tam mohl 

začít nějaký provoz. 

• Výsledkem toho nebylo, že bychom měli nějakou úlevu v nájemném,  

ale to že nájemné bylo přesunuto do dalšího období za ten první rok. Takže  

to považuji za zásadní rozdíl od toho, co vy říkáte. 

 

M. Bartoš  

• Tohle nebyla otázka, to bylo jen poukazování toho, jak jste jednali se ZMČ,  

a co jste ZMČ předkládali. 

• Protože kdybych tehdy věděl, a tento rozklad tady byl, že jenom z bazénu máte 

měsíční zisk půl milionu, tak bych nikdy nehlasoval pro to, aby vám byl nějakým 

způsobem snížený nájem. 

 

JUDr. Lištvan  

• Reakce na výtku z náhrady škody – na začátku nájemního vztahu nebylo cílem 

udělat z MČ rukojmí, ze kterého bude společnost Augmentum nárokovat náhradu 

škody. Nicméně tak, jak se vyjadřujete k odpovědnosti podnikatele za jeho 

podnikání, tak svým způsobem je MČ odpovědná, že to, co dá do nájmu bude 

uživatelné. Pokud někdo do toho nájemného vztahu vstoupí, tak má přeci úplně 

stejná práva a povinnosti dodržovat smluvní vztah. Pokud se MČ zavázala k tomu, 
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že předmět nájmu bude uživatelný dopředu sjednanému účelu, a nebyl, a vznikla 

škoda. Prosím nemůžete mému klientovi klást k tíži, že tu škodu chce nahradit. 

• Ve chvíli, kdy jsme ten požadavek vznesli, ze strany MČ se s námi nikdo nechtěl 

bavit. Přišla pouze reakce – doložte vyčíslení způsobené škody. My jsme splnili to, 

co MČ požadovala. 

 

J. Bíro  

• Zaskočila mě jedna věc, a to odpověď paní MUDr. Vlčkové na dotaz, proč nebyly 

včas posílány, podle smlouvy platby. Odpověď je taková, že byla řešena od samého 

začátku sleva z nájemného z důvodu, že ne vše funguje tak, jak má. 

• Případné dodatečné slevy, případné následky z toho vyplývající, neopravňují 

nájemce, aby odkládal platby. Ty musí samozřejmě uhradit tak, jak je smluvně 

zavázán. 

 

JUDr. Kaljkovićová  

• Vzhledem k tomu, že probíhala jednání o případné slevě, tak na základě toho 

klienti nebo nájemci neplatili nájemné. 

• Pane doktore, když máte podepsanou nájemní smlouvu, kde máte jasně stanovené 

měsíční nájemné, nelze argumentovat, že jste měsíční nájemné dle smlouvy 

neplatili, protože probíhala jednání. 

• Dokud není podepsán dodatek, případně jiná dohoda, která jakýmkoliv způsobem 

mění toto ustanovení, musíte se řídit smlouvou. 

• Druhá reakce je na paní doktorku a její reakci týkající se Dětské skupiny  

– při podpisu smlouvy měla za to, že někdy v budoucnu, by tam možná  

něco takového mohlo vzniknout. 

• Tu smlouvu jste četla a podepsala, nevidím tady jakýkoliv pádný argument,  

který by byl relevantní, a na základě kterého byste se mohla vyvazovat z této 

povinnosti.   

 

JUDr. Lištvan  

• Co se týká dodržování termínů plateb, tak v zásadě a z právního hlediska  

k nim výhrady nemám, a souhlasím s tím, co říkáte.  

• Nicméně pokud jednáte s druhou smluvní stranou, a jakýmsi způsobem narovnáte 

ten vztah tím, že poskytnete slevu z nájmu, započtete nájem, prakticky 

konvalidujete váš postup bez ohledu na to, že smlouva v zásadě říká to, co říká.  

Já nezpochybňuji váš názor, nicméně tady to asi nevyřešíme. 

• Co se týká smluvní dokumentace a článku, na který odkazujete, troufám si říct,  

že smlouva je nastavená nejednoznačně. Tudíž nemám za to, že by podmínky měly 

být plněny všechny naráz, případně jedna. Nehledě na to, že MČ jakožto autor 

smluvní dokumentace si měla dopředu zjistit, zda s.r.o. je vůbec dle zákona 

schopna zřídit Dětskou skupinu, protože současná legislativa toto neumožnuje.  

Je otázkou, zda je dané ustanovení platné. 

 

JUDr. Kaljkovićová  

• Chcete mi říct, že když budeme jednat rok, a já budu někde nájemcem,  

tak nemusím ten rok platit nájemné? To asi ne. 

• Co je na článku 3 smlouvy nejednoznačné? Je tam jasně stanovena podmínka,  

která má být plněna. Máte tam ustanoven zákon, máte ustanoveno i to, že pokud  

ta podmínka nebude plněna je to důvod k odstoupení od smlouvy. 
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• MČ není povinna si zjišťovat, zda je nájemce schopen splnit tuto podmínku. 

• Nájemce podepisuje smlouvu s vědomím, že se zavazuje k plnění čili je povinností 

nájemce se zařídit tak, aby splnil danou podmínku. 

• Pokud nájemce už dopředu věděl, že podmínku není schopen splnit,  

tak to už by mohlo hraničit s podvodem, že se nájemce snažil obelstít MČ. 

• Autor nemá povinnost vědět, jakým způsobem nájemce zajistí plnění povinností. 

Povinností nájemce je učinit veškeré kroky, aby povinnost splnil. 

• Na jakém základě si myslíte, že MČ si měla zjišťovat, zda je nájemce schopen  

to splnit. Na základě toho, že je to s.r.o.? 

 

JUDr. Lištvan 

• Nesouhlasí s paní doktorkou. 

• Odpovědnost za smluvní vztah je na obou smluvních stranách rovnoměrně. 

• Pokud pronajímatel něco vyžaduje, tak by měl vědět, jestli jeho druhá smluvní 

strana je to schopna plnit. 

 

J. Masopust 

• Společnost Augmentum byla od začátku při nastavení dotace v komunikaci 

s odborem školství. 

• Jeden z prioritních požadavků už v roce 2013, když RMČ rozhodovala o zřízení 

Psychosomatického centra ve spolupráci se společností Augmentum, kde je 

v zápisu uvedeno mimo jiné, že předmětem činnosti je zřízení dvou tříd pro děti 

mladších tří let. 

• Společnosti Augmentum byl od začátku znám záměr MČ vybudovat takovéto 

zařízení.  

• My máme samozřejmě komunikaci se společností Augmentum a SPF Group. 

• Přečetl a seznámil zastupitele se zápisem z jednání ohledně Projekt Dětské centrum 

osobního růstu v Psychosomatickém centru. 

• Toto jednání jsem svolal já, jako místostarosta, dne 5.4.2017 na jednání byli 

přítomni: Mgr. Vlček, MUDr. Vlčková, zástupci SPF Group, vedoucí odboru 

školství Mgr. Zemanová. 

• Bylo ještě jedno jednání. Citace ze zápisu: ,,Provozovatel informoval, že po 

uzavření nájemní smlouvy již zahájil přípravu registrace DS. Budou registrovány 2 

DS v dané provozovně. Provozovatel dodá registraci MČ po jejím obdržení.“ 

• Sám provozovatel si stanovil, termín dodání registrace Dětské skupiny  

na 28.4.2017. 

• Několik měsíců bez absolutní součinnosti a jakékoliv spolupráce se společnost 

Augmentum naší MČ vyhýbala. Další jednání k tomuto projektu, bylo svoláno na 

12.10.2017. Opět nebyla doložena registrace Dětské skupiny. Citace ze zápisu: 

,,Registrace dětské skupiny  - dle informací od pana Vlčka spolek Zdravá rodina 

podala žádost o registraci 2 DS a z důvodu potřeby jiné pojistky nebyla registrace 

dodnes dořešena.  Dle informací pana Vlčka bude vše dořešeno do konce měsíce 

října r. 2017 a registrace bude předána MČ.“ 

• MČ opakovaně vyzývala společnost Augmentum, aby nám řádně doložili 

registraci, jelikož jsme byli vyzváni 16.11.2017 ke kontrole ohledně projektu 

z MHMP. Kontrola proběhla ze strany MČ bez žádných pochybení. V tomto 

projektu, ale MČ nedoložila registraci Dětské skupiny provozovatele, který se 

k plnění smluvně zavázal. Byli jsme vyzváni tímto kontrolním orgánem, zápisem 

z 13.12.2017, abychom zdůvodnili tuto závadu a uvedli opatření, které hodláme 
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činit jako MČ. Jelikož jsme získali dotaci na Dětskou skupinu (4.500.000 Kč) 

respektive tuto částku vyčerpali na stavební práce spojené s dvěma třídami 15+15, 

tedy Dětské skupiny a na vybavení věcmi movitými. 

• Tyto věci jsou svěřeny a konzumuje je prokazatelně na základě výpůjčky 

společnost Augmentum, a dnes již víme, že neoprávněně. 

• Zastupitelé na základě stanoviska kontrolního orgánu schválili ukončení nájemní 

smlouvy se společností Augmentum. 

• Byli jsme povinni do 22.12.2017 oznámit, jak nakládáme s dalším opatřením 

ohledně této dotace, čímž jsme uvedli, že provozovatel nezaregistroval  

Dětskou skupinu, tudíž není z jeho strany naplněna povinnost, ke které se zavázal. 

• Dále opakovaně v čestných prohlášeních, které podepsala společnost Augmentum, 

a které jsou založeny v tomto dotačním projektu, se MČ zavázala, že jestli nebude 

společnost Augmentum schopna zaregistrovat a provozovat Dětskou skupinu,  

pak MČ je povinna zařídit jiného provozovatele. Proto se společností Augmentum 

byla ukončena nájemní smlouva. 

• MČ vybudovala areál k nějaké činnosti, mám zde prvotní záměr z roku 2013. 

Máme komunikaci mezi odborem školství, mezi zpracovatelem této žádosti se 

společností Augmentum, oni dobře vědí, o co se jedná, k čemu se zavázali. 

• Společnost Augmentum může provozovat Dětskou skupinu, protože v nájemní 

smlouvě je, že bez souhlasu MČ může podnajmout jakoukoliv část tohoto areálu 

k naplňování předmětu nájmu. Předmětem je provozování i Dětské skupiny 

prostřednictvím Zdravé rodiny.  

 

MUDr. Katra  

• Projekt zná od začátku, moc dobře ví, o co MČ měla zájem, aby se to uskutečnilo. 

• Ze strany MČ nebyly důvody hledat překážky. 

• MČ investovala do projektu přes 20 mil korun. 

• Je tu něco, co není v pořádku, vy to vše svádíte na naše vedení MČ. 

• My máme zájem, aby byl ten projekt úspěšný. 

 

JUDr. Lištvan 

• Mé informace se více méně kryjí s tím, co jste prezentoval. 

• Náš zájem je stále stejný – Psychosociální centrum nadále provozovat. 

• Preferujeme smírné řešení, které je dle našeho mínění stále možné. A asi toto měl 

být vzkaz dnešního vystoupení tady. Pojďme to zkusit u stolu ještě projednat. 

 

MUDr. Katra  

• Nemá cenu dále diskutovat o těchto věcech. 

• I vy musíte iniciovat nějaké jednání. 

• MČ a RMČ je povinna chránit svůj majetek. 

• Já mám ordinaci taky v pronájmu a v ničem není problém. 

 

J. Masopust  

• MČ trvá stále na odstoupení smlouvy, argumenty tu zazněli. Jestliže někdo není  

za rok schopen dostát svých závazků, tak se nemůže MČ divit, že se takto  

na prosincovém ZMČ rozhodlo, další jednání nepřipadá v úvahu. 

• MČ musí doložit poskytovateli dotace, že sjednala nápravu a to tak, že oznámí 

nového provozovatele. 
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• Veřejně vyzývám, vás (jako bývalého nájemce) a vašeho právního zástupce, 

abychom si zde určili termín, kdy nám nemovitost předáte. My teď musíme doložit 

nového provozovatele. 

• MČ od začátku tento projekt podporovala. 

• Chci slyšet termín, kdy nám předáte nemovitost. 

 

J. Hájek  

• Já jsem od pana Vlčka přes datovou schránku nikdy nic nedostal, nicméně tu mám 

několik emailů. 

• Cituje z arogantního a urážlivého emailu od Mgr. Vlčka. 

• Společnost Augmentum byla povinna majetek pojistit. 

 

JUDr. Lištvan  

• Termín nám byl oznámen a dále s ním pracujeme. Já už tady dále nechci 

vystupovat, naše právní hodnocení smlouvy nebo vztahu je bohužel rozdílné. 

Smlouva musí být plněna i ze strany pronajímatele, a podle mne také nebyla řádně 

plněna. 

• Nejsem schopen se vyjádřit k emailu, který citoval pan Hájek, ale jsem schopen se 

vyjádřit ke komunikaci, kterou jsem zprostředkovával já. 

• Komunikace byla korektní a říkala jediné – určete mi kontaktní osobu,  

se kterou budu schopen jednat o této záležitosti. A to se bohužel nestalo. 

 

Mgr. Synková 

• Není to pravda, že Vám nebyla určena osoba, která by s Vámi komunikovala. 

• Ke komunikaci byli pověřeni zástupci právního oddělení MČ. 

 

Ing. ThDr. PhDr. JUDr. Leo Salvet, Ph.D.  

• MČ jako taková nemá statutární orgán a jejím jménem jedná ZMČ, RMČ. 

V právních otázkách je to potřeba řešit písemně prostřednictvím datové schránky. 

Jako kontaktní osoba bylo určeno právní oddělení, a já jako vedoucí komunikuji se 

zástupcem společnosti Augmentum. Nevím, že bych na nějaký dopis neodpověděl. 

• Pokud tomu tak je, sjednám nápravu. 

 

JUDr. Lištvan  

• Pan doktor odpovídá – právní komunikace mezi dvěma subjekty, které se snaží 

najít konsenzus při daném problému. 

• Prosím neberte to tak, že chci kritizovat Vaše odpovědi, ale spíš jejich výsledek. 

 

J. Masopust  

• Znovu připomíná, že chce termín. 

• Protože pokud by nedošlo k předání tohoto objektu do 31.1.2018, pak se vystavuje 

Váš klient, že případně bude-li MČ vracet dotaci, tak nám samozřejmě vznikne 

škoda a my budeme po vašem klientovi tuto škodu nárokovat. 

 

JUDr. Lištvan 

• Vámi stanovené datum vyklizení nemovitosti je mi známo. Pracujeme na tom 

s klientem. Jinou odpověď ode mne nedostanete. 

 

 



18 

 

M. Bartoš  

• Cituje z posudku, který si nechali zpracovat na zjištění výše vzniklé škody. ,,Z 

těchto důvodů nebylo objektivně možné předmět nájmu (zejména bazén) ze strany 

společnosti coby nájemce plně úžívat v souladu se sjednaným účelem a byl provoz 

Psychosomatického centra ukončen k datu 5.3.2017.“ 

• Dotaz na společnost Augmentum zněl: ,,Kdo a jakým způsobem ukončil činnost?“ 

• Pokud jste vy ukončili činnost, pak nechápu, jak můžete vyžadovat náhradu za ušlý 

zisk z něčeho, co jste sami z vlastní vůle odmítli provozovat. 

• Společnost Augmentum porušila platební morálku a to tak, že poslední platbu 

nájmu uhradili 20.6.2017 a následující až 4.10.2017. 

• Vy jste ukončili činnost, protože nebyly hrazeny ani služby, vy jste tam 4 měsíce 

nebyli? 

• Kdo ukončil činnost Psychosomatického centra a jakým způsobem? 

 

MUDr. Vlčková – Zenáhlíková 

• Je škoda, že jste se u nás nebyl podívat. 

• Centrum se skládá ze 3 složek: plavecký klub, soukromé předškolní vzdělávací 

zařízení a ordinace. 

• Provoz plaveckého klubu byl ukončen kvůli hygienické stanici hl. m. Prahy. 

Nebylo to možné dále provozovat. 

• Provoz byl dále umožněn až k 10.9.2017, kdy došlo k odstranění plesnivých 

součástí té budovy, kde je strojovna bazénu. 

• Nebylo to možné provozovat, ne vše je v budově v pořádku doteď, ale to by bylo 

k dalšímu řešení. 

• A jinak co se týká toho, že nebylo možno využívat prostory, o tom není sporu, 

protože bylo uznáno, že máme nárok na slevu z nájemného, za tu dobu, kdy nebylo 

možné používat budovu k tomu, čemu bylo určeno. A to určil znalecký posudek, 

který si vyžádala MČ.  

 

M. Bartoš  

• Proč se 4 měsíce neplatilo nájemné a služby? Podle předloženého posudku, který 

nás vede k určité částce (3.310.000 Kč) je uvedeno, že došlo k ukončení celého 

provozu Psychosomatického centra. Nyní zástupci společnosti uvádějí, že byl 

objekt kromě bazénu používán.  

 

JUDr. Lištvan 

• Psychosomatické centrum, mimo bazénu, bylo v provozu. 

• Za mě osobně je ten znalecký posudek srozumitelný a závěry, které přináší  

jsou obecně srozumitelné. 

• Nejsem schopen odpovědět na otázku jak znalec postupoval a proč do znaleckého 

posudku zahrnul dané konstatování. 

 

Bc. Dbalý  

• Pane doktore, vy žádáte po MČ 3 miliony na základě znaleckého posudku,  

který je i podle Vás napsaný nepřesně. Jestli tomu rozumím dobře, je tady napsáno, 

že byl provoz ukončen v Psychosomatickém centru. Takže já to chápu tak,  

že byl ukončen celý provoz. 
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Následně bylo projednávání bodu přerušeno z důvodu předem pevně stanoveného bodu 

dnešního jednání ZMČ, a to bod Náměty a připomínky občanů Řep, kde vystoupily  

2 občanky s tématy k tomuto projednávanému bodu. viz str. 3 tohoto zápisu 

 

 
Pokračuje diskuse k bodu č. 6 

 

Ing. arch. Štěpař 

• Nikdo tu nezpochybňuje kvalitu znalce. Všichni víme, že on si to bere  

na zodpovědnost, ale také všichni víme, že znalec pracuje s informacemi, které 

dostane od klienta, který si ho objedná a my tu nezpochybňujeme práci znalce, ale 

to, s jakými informacemi pracoval. 

 

Ing. Števík  

• Dotaz na ordinace – fungují a jak dlouho jsou funkční? 

 

MUDr. Vlčková – Zenáhlíková 

• Nestátní zdravotnické zařízení bylo registrované myslím v říjnu. Mohla bych 

dokládat, že rychleji to nejde. Jsou to všechno procesy administrativní, které my 

neurychlíme. 

• Takže ano, nestátní zdravotnické zařízení tam je. 

• Co se týká jednání s pojišťovnami, tak to jsme taky velmi aktivní. 

• Nejdříve se musí projít výběrovým řízením na MHMP. Tím jsme prošli velmi 

přesvědčivě. Dostali jsme zpětnou vazbu, že ten projekt je úžasný a byl podpořen 

zástupci asi 7 z 8 zdravotních pojišťoven. Nyní jsme v jednání s pojišťovnami,  

to výběrové řízení je jednou za 3 měsíce. 

• Přijďte se podívat do ordinací, jsou nádherně vybavené a pěkné. 

• Bohužel, naši klienti musí být prozatím samoplátci, ale vzhledem k tomu,  

jak je pohlíženo na náš projekt v odborné veřejnosti předpokládáme, že v březnu 

nám bude schválena spolupráce s pojišťovnami. Takže činíme vše, co jsme si dali 

do programu. 

• Brzdí nás jen to, že jsme omezeni tuto službu reklamovat Řepským občanům.  

• Je tam 6 ordinací, všechny jsou zaměřené na psychiatricko-psychoterapeutickým 

směrem tak, aby to zapadalo do našeho konceptu Psychosomatického centra. 

• Máme připravené další odbornosti. Jedná se o rehabilitace a klinického psychologa. 

• Každá odbornost musí být nejprve schválena hygienou, MHMP a pak pojišťovnou. 

• Je to jednodušší a rychlejší tam, kde je poliklinika nebo už zdravotnické zařízení  

a jeho prostory jsou schválené hygienou. Tohle vznikalo v nové budově, tak je to 

proces na dlouho. 

 

Ing. Števík 

• Stále nedostal odpověď na svou otázku. 

• Je funkční nějaká ordinace v Psychosomatickém centru? Ordinují tam lékaři? 

• Jak dlouho a kolik mají pacientů? 

 

MUDr. Vlčková – Zenáhlíková 

• Ano, ordinují tam lékaři, asi měsíc. 

 

 



20 

 

Ing. Števík  

• Tohle je část, která měla sloužit pro občany Řep. A Po 10 měsících se ptám,  

jaké je tam naplnění lékařů a jestli tam tyhle služby pro občany Řep fungují. 

 

MUDr. Vlčková – Zenáhlíková 

• Jsou to služby, které jsou jak pro občany Řep, tak pro občany i z jiných částí Prahy, 

ale nemám k tomuhle připravenou statistiku.  

 

J. Hájek  

• Doneslo se k nám, že se někdo k vám chtěl objednat a nedostane se tam  

• Já jen tlumočím, co nám říkají lidé. 

 

MUDr. Vlčková – Zenáhlíková 

• Mně nikdo takový netelefonoval, takže se k tomu neumím vyjádřit. 

 

Jana Havlová (ředitelka školky) 

• Ano lidi mi volají, mají zájem, předávám telefonní čísla na dané odborníky podle 

toho, co potřebují. 

 

Mgr. Synková  

• Pro doplnění – občané volají k nám, protože jsme několikrát v novinách psali,  

že tam budou otevřené odborné ordinace. Snaží se tam dostat a objednat, ale zatím 

nebyla šance. 

• Tak proto se ptám, na odborné ordinace, abychom mohli odpovídat jakým 

způsobem se k vám dostanou? 

 

MUDr. Katra  

• Tam nefungují žádné zdravotní ordinace, které v rámci zdravotního pojištění 

fungují. 

• Jsou tam soukromé ordinace. 

• My jsme slibovali na začátku, že tam budou odborné ordinace. 

 

Doc. PaedDr. Farkač Jan, CSc. 

• Nenapadlo by mě se někdy ucházet o projekt, když nemohu to, co garantuji doložit. 

• Když něco chci dělat, tak vím, že už to rovnou dělat můžu. Když mi někdo řekne, 

že už zítra mohu nastoupit, tak nastoupím bez podmínek. 

• Chybí mi stále odpověď, kolik tam máte pacientů ve všech fungujících ordinacích? 

Chci znát číslo. 

 

MUDr. Vlčková – Zenáhlíková 

• Ordinace fungují jako nestátní zařízení bez účasti pojišťoven asi měsíc. 

• A co se týká práce s dětmi a plavecký klub, tak to děláme několik let  

• A co se týká zdravotnického zařízení, tak to nelze provozovat jinak než v místě, 

které schválí hygiena a projde to MHMP. 

 

J. Masopust 

• Já jsem si chtěl jen ujasnit tu časovou osu. Znamená to, že ty ordinace nejsou 

otevřené ani měsíc, takže jste je otevřeli až po obdržení odstoupení od smlouvy? 

Vědí to nájemci těchto ordinací, že s vámi byla ukončena nájemní smlouva? 
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MUDr. Vlčková – Zenáhlíková 

• Ano časový souběh asi takový je. 

 

Ing. Šimonová  

• Ráda bych upozornila na základní věc. A to, že tady projednáváme věc náhrady 

ušlého zisku, takže prosím, abychom se vrátili k projednávání tohoto bodu  

a vyjadřovali se jenom k tomu. A to je oprávněnost ušlého zisku, který nám byl 

předložen prostřednictvím dopisu právního zástupce. 

• Prospěšnost záměru se projednávala, když se projednávala nájemní smlouva. 

 

M. Bartoš 

• My nemíníme ukončit činnost Psychosomatického centra, ale ukončit tohoto 

stávajícího provozovatele. 

• Všichni jsme to považovali za projekt, který má budoucnost a který je potřebný. 

• Když budete bydlet v bytě a nebudete platit nájem, taky se s vámi nikdo nebude 

bavit a my jsme u stejného problému. 

 

Bc. Dbalý 

• ZMČ dalo společnosti výpověď, a veškerá následná debata je bezpředmětná, 

protože rozhodnuto bylo. Navrhuji ukončil diskusi. 

 

Mgr. Synková 

• Zmínila, že zástupci společnosti Augmentum jí požádali o vystoupení na dnešním 

ZMČ a v zájmu MČ jim byl dán prostor. 

 

JUDr. Lištvan  

• Poděkoval za časový prostor k jejich vyjádření. 

 

 

Usnesení číslo: Us ZMČ 000005/2018 

 

Zastupitelstvo městské části 

 

1) se seznámila 

s dopisem advokáta společnosti Augmentum s.r.o. ve věci žádosti o náhradu ušlého 

zisku ve výši 3.310.000 Kč, 

2) zamítá 

žádost advokáta společnosti Augmentum s.r.o. o náhradu údajné škody ve 

formě ušlého zisku ve výši ve výši 3.310.000 Kč z důvodu nedostatečného prokázání 

výše způsobené škody, 

3) ukládá 

právnímu oddělení Kanceláře tajemníka písemně informovat advokáta společnosti 

Augmentum s.r.o. o tomto usnesení Zastupitelstva Městské části Praha 17.  
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Zodpovídá  

Ing. ThDr. PhDr. JUDr. Leo Salvet, Ph.D., Vedoucí právního oddělení  

    

 Usnesení - (Pro: 20, Proti: 0, Zdržel se: 0, Poznámka: Nehlasoval 2) 

 

 
7. Návrh změn v "Podmínkách pro skládání finanční jistiny pro výběrová řízení na 

pronájem nebo koupi nemovitého majetku MČ Praha 17" 

J. Hájek – předkládá a seznamuje zastupitele s tímto bodem  

 

Diskuse: 

 

Ing. Černý  

• Jak jsme připraveni na novelu OZ, který připouští maximální jistotu u nájmu  

ve výši 3 měsíčních nájmů? 

 

Ing. ThDr. PhDr. JUDr. Leo Salvet, Ph.D.  

• Týká se pouze bytů. Následně vysvětlil všechny okolnosti. 

 

Usnesení číslo: Us ZMČ 000006/2018 

 

Zastupitelstvo městské části 

 

1) projednalo 

návrh Majetkové a bytové komise ze dne 10. 1. 2018 a RMČ ze dne 15.1.2018  

na schválení změny v "Podmínkách pro skládání finanční jistiny pro výběrová řízení 

na pronájem nebo koupi nemovitého majetku MČ Praha 17", 

2) schvaluje 

na základě doporučení RMČ ze dne 15.1.2018 

změnu v "Podmínkách pro skládání finanční jistiny pro výběrová řízení na pronájem 

nebo koupi nemovitého majetku Městské části Praha 17, a to takto: 

na str. 3 v části pozemky vypustit větu: "pronájem pozemků 2 % z požadované 

částky/rok" a nahradit jí zněním: 

" pronájem pozemku (pouze při nájmu delším než 60 dnů)               1 měsíční nájem 

pronájem zahrádky                                                                              1 roční nájem 

pronájem pozemku pod garáží                                                            1 roční nájem" 

3) ukládá 

 zástupci starostky J. Hájkovi, postupovat ve smyslu usnesení. 
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Zodpovídá  

Bc. Tereza Rytířová, Vedoucí odboru správy obecního majetku  

    

 Usnesení - (Pro: 18, Proti: 0, Zdržel se: 0, Poznámka: Nehlasoval 0) 

 

 
8. Návrh Pravidel pachtu zahrádek MČ Praha 17 

J. Hájek – předkládá a seznamuje zastupitele s tímto bodem  

 

Usnesení číslo: Us ZMČ 000007/2018 

 

Zastupitelstvo městské části 

 

1) projednalo 

návrh Majetkové a bytové komise ze dne 10.1.2018 na schválení Pravidel pachtu 

zahrádek MČ Praha 17, 

2) schvaluje 

na základě doporučení RMČ Praha 17 ze dne 15.1.2017 Pravidla pachtu zahrádek 

Městské části Praha 17, 

3) ukládá 

zástupci starostky J. Hájkovi postupovat ve smyslu tohoto usnesení. 

Zodpovídá  

Bc. Tereza Rytířová, Vedoucí odboru správy obecního majetku  

    

 Usnesení - (Pro: 18, Proti: 0, Zdržel se: 0, Poznámka: Nehlasoval 0) 

 

 
9. Stanovení výše odměn neuvolněným členům Zastupitelstva Městské části Praha 17 

Ing. Němejc – předkládá a seznamuje zastupitele s tímto bodem 

 

Usnesení číslo: Us ZMČ 000008/2018 

 

Zastupitelstvo městské části 

 

1) projednalo 

výši odměn neuvolněným členům Zastupitelstva Městské části Praha 17 podle Nařízení vlády 

č. 318/2017 Sb., o výši odměn členů zastupitelstev územních samosprávných celků. 

 

 

 



24 

 

2) schvaluje 

výši měsíčních odměn a souhrnů odměn neuvolněným členům Zastupitelstva Městské části 

Praha 17 podle § 53 odst. 2 a a § 55 odst. 3 zákona č. 131/2000 Sb., a navazujícího Nařízení 

vlády č. 318/2017 Sb., o výši odměn členů zastupitelstev územních samosprávných celků, 

takto: 

1. Zastupitelstvo Městské části Praha 17 podle § 53 odst. 2 zákona č. 131/2000 Sb. 

stanovuje svým neuvolněným členům, kteří vykonávají pouze jednu funkci, za výkon  

této funkce odměnu za měsíc v následujících částkách: 

Člen Rady Městské části Praha 17: 8.729,- Kč 

Předseda výboru Zastupitelstva Městské části Praha 17 nebo komise Rady Městské části 

Praha 17: 4.365,- Kč, 

Člen výboru Zastupitelstva Městské části Praha 17 nebo komise Rady Městské části Praha 17: 

3.637,- Kč, 

Člen Zastupitelstva Městské části Praha 17: 2.182,- Kč. 

2. Zastupitelstvo Městské části Praha 17 dále podle § 55 odst. 3 zákona č. 131/2000 Sb. 

stanovuje svým neuvolněným členům, kteří vykonávají více než jednu funkci,  

za výkon těchto funkcí souhrn odměn za měsíc v následujících částkách: 

Člen rady, který je současně předsedou výboru a předsedou komise nebo předsedou  

dvou komisí: 12.000,- Kč 

Člen rady, který je současně předsedou výboru nebo komise a členem výboru nebo komise: 

12.000,- Kč, 

Člen rady, který je současně členem výboru a členem dvou komisí nebo členem dvou výborů 

nebo členem výboru a komise: 12.000,- Kč, 

Člen rady, který je současně předsedou výboru nebo komise: 12.000,- Kč 

Člen rady, který je současně členem výboru nebo komise: 12.000,- Kč 

Předseda výboru, který je současně předsedou komise a členem výboru nebo komise:  

12.000,- Kč 

Předseda výboru nebo komise, který je současně členem dvou výborů nebo dvou komisí nebo 

výboru a komise: 11.639,- Kč 

Předseda výboru, který je současně předsedou komise: 8.730,- Kč 

Předseda výboru nebo komise, který je současně členem výboru nebo komise: 8.002,- Kč 

Člen dvou výborů, který je současně členem komise nebo člen výboru, který je současně 

členem dvou komisí nebo člen tří komisí: 10.911,- Kč 

Člen dvou výborů nebo člen výboru a člen komise nebo člen dvou komisí: 7.274,- Kč 

Odměny a souhrny odměn ve shora uvedené výši budou poskytovány ode dne přijetí tohoto 

usnesení. V případě nástupu náhradníka na uprázdněný mandát člena Zastupitelstva Městské 

části Praha 17 bude odměna poskytováno ode dne složení slibu ve shora uvedené výši.  

V případě budoucích změn v obsazení jednotlivých funkcí bude odměna poskytována  

ve shora uvedené výši ode dne zvolení do příslušné funkce.  

V případě nesouhlasu neuvolněného člena Zastupitelstva Městské části Praha 17  

s poskytováním souhrnné odměny, deklarovaného vlastní písemnou žádostí podanou  

na zasedání Zastupitelstva Městské části Praha 17, bude neuvolněnému členovi 

Zastupitelstva Městské části Praha 17 od prvního dne měsíce následujícího po deklarování 

této písemné žádosti, poskytována pouze odměna za výkon funkce s nejvyšší odměnou. 

  

3) revokuje 

usnesení zastupitelstva o odměňování neuvolněných členů zastupitelstva ruší ustanovení 

Zastupitelstva Městské části Praha 17 č. 000008/2016 ze dne 27. ledna 2016, Stanovení 

odměny za výkon funkce neuvolněným členů zastupitelstva. 
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4) ukládá 

1. vedoucí personálního a platového oddělení odboru Kanceláře tajemníka v součinnosti  

s Ekonomickým odborem zajistit odměňování neuvolněných členů zastupitelstva  

Městské části Praha 17 podle tohoto usnesení.  

2. vedoucí odboru Kanceláře starostky neprodleně oznamovat vedoucí personálního  

a platového oddělení 

- nástup náhradníka na uprázdněný mandát člena Zastupitelstva Městské části Praha 17, 

- změny v obsazení jednotlivých funkcí vykonávaných členy Zastupitelstva Městské části 

Praha 17.  

 

Zodpovídá  

Milada Srpová, Vedoucí oddělení personálního a platového  

Ing. Petra Kiliánová, Vedoucí odboru ekonomického  

Radka Khollová, Vedoucí kanceláře starostky  

    

 Usnesení - (Pro: 18, Proti: 0, Zdržel se: 0, Poznámka: Nehlasoval 0) 

 

 
10. Zásady řešení náhrady mzdy nebo ušlého výdělku v souvislosti s výkonem funkce 

neuvolněného člena Zastupitelstva MČ Prahy 17 

 

Ing. Němejc – předkládá a seznamuje zastupitele s tímto bodem 

 

Usnesení číslo: Us ZMČ 000009/2018 

 

Zastupitelstvo městské části 

 

1) projednalo 

předložené znění "Zásad řešení náhrady mzdy nebo ušlého výdělku v souvislosti  

s výkonem funkce neuvolněného člena Zastupitelstva MČ Prahy 17" 

2) schvaluje 

Zásady řešení náhrady mzdy nebo ušlého výdělku v souvislosti s výkonem funkce 

neuvolněného člena Zastupitelstva MČ Prahy 17 v předloženém znění s okamžitou 

účinností. 

3) stanovuje 

pro rok 2018 výši náhrady za ušlý výdělek neuvolněného člena ZMČ, který není  

v pracovním poměru na 350 Kč/hod. 

Usnesení - (Pro: 18, Proti: 0, Zdržel se: 0, Poznámka: Nehlasoval 0) 
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M. Marek  

• Informoval zastupitele o aktuálním stavu ohledně PHS Slánská s tím, že 31.1.2018. 

proběhne jednání na TSK, o výsledku bude informovat. 

• Sportovní centru Na Chobotě – stavba pokračuje dle harmonogramu, bez zásadních 

komplikací. 

•  Podařilo se nám vyjednat dohodu s MHMP o vybudování nového veřejného osvětlení 

ve vnitro bloku Skuteckého, který MČ získala od armády. 

 

Mgr. Synková  

• Pozvala všechny na 1.3.2018 veřejné setkání s občany na téma dopravy. 

 
 

Mgr. Jitka Synková ukončila zasedání a poděkovala všem přítomným zastupitelům  

a občanům za účast na zasedání ZMČ. 

 

 

Schválil a ověřil:  

 

 

 

Mgr. Jitka Synková            .................................................... 

 

 

 

M. Marek                             .................................................... 

 

 

 

 

M. Bartoš                              ................................................... 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

V Praze 31. 1. 2018 

Zapsala: Ing. Martina Minaříková 


